

Conceptnotulen Plenaire Vergadering 2 oktober 2023

Aanwezig	Angelina Senchi, Noah Benjamins, Ivar Kracht (online), Hidde Heijnis, Rembrandt Tip, Carlos van Eck (online), Giovanni Prins
Afwezig	Teun Van Kasteel
Gast	Thomas van Beersum, Bora Fidan,
Notulist	Liesje Verhave

1 **Agenda**

- 2 **1. Inloop**
- 3 **2. Mail en actiepunten** (15 min)
- 4 **3. Bevestigen notulen** (5 mins)
- 5 **4. Mededelingen & kennismaking Bora Fidan** (20 min)
- 6 **5. Bevestigen agenda** (3 min)
- 7 **6. Stand van zaken** (20 min)
- 8 Voorzitter, vicevoorzitter, DB-leden en CSR-afgevaardigden delen updates
- 9 **7. Stemming: Student-lid notulen** (15 min) (bijlage: 1)
- 10 *Raadsleden stemmen over de verwerking van de notulen.*
- 11 **8. Kritiek advies CSR-samenwerking met derden** (20 min) (bijlage: 1)
- 12 *Heijnis introduceert de brief van toelichting op de CSR 'samenwerking met derden brief'. De raad stemt*
- 13 *over amendementen en verzending.*
- 14 **9. Onderwerp OR Maatwerk** (15 min)(bijlage: 1)
- 15 *Senchi introduceert het onderwerp van de OR over maatwerk.*
- 16 **10. PR van de Week** (5 min)(*mondeling*)
- 17 *De FSR bespreekt wat ze deze week op de social media willen delen.*
- 18 **11. Rondvraag en sluiting**
- 19
- 20
- 21
- 22
- 23
- 24
- 25

26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36
37
38
39
40
41
42
43
44
45
46
47
48
49
50
51
52
53
54
55
56
57
58
59
60
61
62
63
64
65
66
67
68
69
70
71

1. Inloop

De vergadering opent om 11:06

2. Mail en actiepunten (15 min)

De raad bespreek de maillijst.

Er waren nieuwe sollicitaties binnengekomen voor de raadsassistenten posities. Heijnis heeft de sollicitatiegesprekken ingepland. Voor het punt over de inventarisatie van de hererkenning studieverenigingen zal er een mapje op Teams worden aangemaakt [ACTIEPUNT].

Benjamins komt om 11:08 de vergadering binnen.

De raad heeft ook nog een mail ontvangen van Maartje Piet over Gelijkspel. [ACTIEPUNT] De raad wil de studievereniging een alternatief aanbieden vanuit UvA Care. Verder zullen Heijnis en van Eck de Coronabudget-bespreking op woensdag bijwonen. Van Kasteel zal reageren op de email over menstruatieproducten vanuit de CSR [ACTIEPUNT]. Verhave attendeert de raad erop om in hun emailcommunicatie de FSR-email in de CC te zetten.

De raad bespreekt de actielijst.

De raad schrappt het actiepunt over sociale veiligheid actiepunt en voegt het samen met het actiepunt voor het sociale veiligheid beleidsplan dat op de OV besproken zal worden. Van Eck en Heijnis zullen beslissen over de fotograaf en de datum voor de raadsfoto's [ACTIEPUNT].

TAQT-training wordt ingepland.

3. Bevestigen notulen (5 mins)

Senchi vraagt de raad om aankomende PV's de notulen goed door te lezen. De notulen zijn bevestigd.

4. Mededelingen (1 min)

De raad maakt vandaag kennis met Bora Fidan, projectcoördinator 'versterking medezeggenschap'. Thomas van Beersum is te gast vandaag.

5. Bevestigen agenda (3 min)

De agenda wordt bevestigd.

6. Stand van zaken & kennismaking Bora Fidan (20 min)

Voorzitter, vicevoorzitter, DB-leden en CSR-afgevaardigden delen updates. Heijnis vertelt dat aankomende vrijdag en volgende week maandag sollicitaties hebben met de potentiële raadsassistenten.

Benjamins update dat vanuit de CSR dat er budget over is dus ze maken voor elke FSR-budget vrij om ruimte over te laten voor evaluatie weekenden. Er zal vanuit de CSR dus geld vrijkomen. Als FSR FGw hebben wij het kleinste budget per student, waar FNWI, economie en ACTA veel meer budget per student te krijgen. Senchi zegt dat de raad op dit onderwerp vast met fDB samen zou kunnen werken. [ACTIEPUNT] Senchi, Verhave en Heijnis gaan kijken naar de planning van een evaluatieweekend. [ACTIEPUNT] budgetcommissie gaat bespreken hoe ze met het fDB kunnen samenwerken over meer geld voor de faculteit. Carlos attendeert erop dat er in de begroting van de FSR nog 4.500 euro over is tot december.

Fidan sluit zich aan bij de vergadering om 11:30.

Fidan vertelt dat er twee jaar geleden is er een groot onderzoek geweest vanuit het ministerie om onderzoek naar de stand van zaken bij de medezeggenschap van de universiteiten, waar veel

72 problematiek naar boven kwam bij OC's, de OR en de FSR. De intentie van het project is om de
73 medezeggenschap te versterken. Er is bij de UvA een projectmedewerker aangesteld voor de
74 versterking van de medezeggenschap. Ze proberen het percentage stemmers te verhogen, de
75 hoeveelheid van verkiesbare studenten te verhogen en de OC's te versterken. De OC's zijn pas
76 officieel onderdeel van de medezeggenschap sinds 2017 en na de Corona-periode kunnen zij
77 versterking gebruiken. Op het punt zichtbaarheid verhogen is er afgelopen augustus tijdens de
78 intreeweek een flyer uitgedeeld aan alle eerstejaarsstudenten met dat er een CSR is en FSR's zijn en
79 hoe ze met hun contact moeten leggen. Fidan heeft drie leidinggevendenden bij deze functie, iemand
80 van de CSR, COR en van de academische zaken – zodat bepaalde projecten niet overlappen of elkaar
81 tegenwerken. Er is een document opgesteld over aanbevelingen, hier staat bijvoorbeeld in dat een
82 aanbeveling is dat elke FSR een jaarplan moet schrijven en dat de vergoeding voor de FSR's omhoog
83 moet gaan. Binnenkort worden deze aanbevelingen met het CvB besproken. Vanuit het CvB wordt
84 het dan weer doorgestuurd naar het fDB.

85
86 Senchi stelt voor aan Fidan om een teams omgeving op te stellen voor dit dossier. Fidan reageert
87 dat verschillende FSR's daar initieel niet positief op hadden gereageerd omdat zij andere
88 werkomgevingen gebruiken, maar hij zal het navragen. De FSR zal binnenkort ook enquêtes en
89 andere informatie ontvangen van Fidan.

90 Fidan vraagt aan de FSR hoe ze het jaar begonnen zijn, en of ze al dingen hebben ondervonden waar
91 ze tegenaan lopen. Heijnis reageert dat er veel technische zaken zeker tijdens de start van het jaar
92 langzaam worden geregeld. Wanneer er een volledige nieuwe raad is, is er weinig ondersteuning
93 vanuit de faculteit voor de beginfase van de FSR. Senchi vult aan dat de verwerking van de
94 technische zaken altijd bij de FSR zelf wordt neergelegd. Dit zorgt elk jaar ervoor dat een nieuwe
95 FSR langzaam opstart en kan beginnen met inhoudelijke zaken. Daarnaast wil het fDB zich wel graag
96 bemoeien met het budget en de declaraties van de FSR. Fidan vraagt hoe de overdracht tussen de
97 FSRs verloopt. Senchi reageert dat er elk jaar een inwerkweekend wordt georganiseerd voor de
98 nieuwe FSR, maar dit is elk jaar anders. De prioriteiten vanuit de verschillende FSR-jaren tijdens
99 het inwerken zijn ook anders. Senchi vervolgt dat als je als nieuwe FSR pech kan hebben als je een
100 voormalige FSR hebt die er tijdens het inwerken in de zomerperiode niet veel zin meer in heeft.
101 Verhave vult aan dat de verdeling van de beurs ertoe kan leiden dat de zomerperiode voor de FSR
102 onbetaald kan aanvoelen en dat er tijdens de inwerkperiode soms raadsleden afvallen. Senchi voegt
103 hieraan toe dat een volledige nieuwe raad inwerken met een incomplete raad erg zwaar kan zijn.
104 Fidan reageert hierop dat de vergoeding structuur verandert gaat worden dit jaar en de vergoeding
105 dan verspreid zal worden tot en met de zomer.

106
107 Fidan concludeert dat het voor de start periode van de FSR fijn zou zijn dat bepaalde technische
108 zaken al vanuit de faculteit geregeld zouden worden. Verder is een van de aanbevelingen dat er een
109 medezeggenschap begeleider moet komen op de faculteiten.

110
111 Fidan verlaat de vergadering om 11:55.

112 De raad gaat verder met de stand van zaken en Senchi vertelt dat de kennismaking tussen de FSR
113 en het fDB nog moet worden ingepland.

114
115 De FSR neemt 10 minuten pauze 12:00. De FSR hervat de vergadering om 12:11.

116
117 Tip is bezig met het opzetten van het jaarplan. Verder wacht hij nog op verdere communicatie
118 vanuit Casual UvA. Heijnis voegt toe dat de FSR, tijdens vorig TTO, documenten had ontvangen over
119 het nieuwe personeelsbeleid.

120 **7. Stemming: Student-lid notulen (15 min) (bijlage: 1)**

121 *De raadsleden stemmen over de verwerking van de notulen.*

122 Senchi vertelt dat de discussie zal gaan over het agendapunt 8 van de relevante notulen.
123 Senchi verklaart dat de FSR niet inhoudelijk een discussie gaat houden over de notulen
124 maar dat de FSR de beslissing gaan maken of de notulen worden zwartgelakt of worden
125 herschreven. Senchi verklaart de context van de notulen voor de huidige raadsleden. De
126 FSR 2021-2022 heeft het HR aangepast om het student-lid DB niet meer standaard uit te
127 nodigen voor de PVs. In de huidige staat mogen de notulen niet gepubliceerd worden. De
128 keuze zal dus gemaakt moeten worden tussen het zwartlakken van de tekst of herschrijving

129 van de notulen. Heijnis vraagt of het ook mogelijk is om bepaalde secties van de notulen
130 zwart te lakken. Senchi zegt dat dat ook mogelijk is. Prins zegt dat het vanuit zijn standpunt
131 de beste optie is om de secties met de persoonlijk informatie zwart te maken, de optie van
132 herschrijving de accuraatheid van de tekst zou verlagen. Verhave voegt toe dat
133 herschrijven van de notulen als de nieuwe AS haar voorkeur niet heeft omdat zij zelf niet
134 aanwezig is geweest bij deze PV. Benjamins stelt voor om de alles zwart te lakken behalve
135 het agendapunt en het besluit, zodat er zekerheid is dat persoonlijke informatie buiten de
136 notulen blijft. Senchi is het daarmee eens. Van Eck stelt voor om bij het zwartgelakte
137 gedeelte van de notulen een opmerking te plaatsen dat dit gebeurd is op aanvraag van het
138 fDB.

139
140 **Stemvoorstel:** De FSR FGw 2023-2024 stelt voor om de inhoud van agenda punt 8
141 "Relations between the student council and the fDB student" van de notulen 13 mei 2022
142 zwart te lakken en een voetnoot te plaatsen bij het agendapunt dat het zwartlakken heeft
143 plaatsgevonden op verzoek van het fDB.

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	7	-	-	-

145
146 Het voorstel is **aangenomen**. De FSR FGw 2023-2024 besluit om de inhoud van agenda
147 punt 8 "Relations between the student council and the fDB student" van de notulen 13 mei
148 2022 zwart te lakken en een voetnoot te plaatsen bij het agendapunt dat het zwartlakken
149 heeft plaatsgevonden op verzoek van het fDB.

150 [ACTIEPUNTEN] De AS, Verhave, zal de notulen zwartlakken en voor beoordeling naar de
151 relevante AVG-medewerker versturen

152
153 **8. Kritiek advies CSR-samenwerking met derden (20 min) (bijlage: 1)**

154 *Heijnis introduceert de brief van toelichting op de CSR 'samenwerking met derden brief'. De raad stemt over*
155 *amendementen en verzending.*

156 Heijnis introduceert de brief. De raad was erg enthousiast over de brief maar er waren een paar
157 punten van kritiek, Heijnis heeft deze kritiekpunten in deze brief uitgewerkt. Benjamins vindt het
158 een goed advies, maar wil er opnieuw op attenderen dat omdat de aanvraag voor onze steun nog
159 niet officieel vanuit de CSR was gekomen. Benjamins zegt dat het beste is om nog te wachten met
160 het versturen van de brief. De raad zal wachten met het versturen van de brief totdat de officiële
161 aanvraag vanuit de CSR is ontvangen.

162 Kracht valt in over de inhoud van de brief dat de kritiek die hij had op de brief voornamelijk ging
163 over de transparantie van details van de technologieën die niet gedeeld mogen worden. Zijn kritiek
164 ging dus niet per se over *free usage*. Heijnis zegt dat hij deze punten aan elkaar had verbonden.
165 Heijnis vraagt of Kracht met zijn kritiek bedoelde dat er transparantie nodig is zodat er gecheckt kan
166 worden of de technologie op de juiste manier wordt gebruikt. Kracht stemt daarmee in. Heijnis had
167 zijn kritiek anders geïnterpreteerd. Kracht verduidelijkt dat wanneer er duurzame technologieën
168 worden ontwikkeld er nog steeds belanghebbenden zijn die dit met een winstgevend doel willen
169 gebruiken. Wanneer vrij gebruik wordt ingesteld kan deze technologie ook door partijen met een
170 winstgevend doel gebruikt worden, of je moet ervan uitgaan dat deze technologieën niet
171 winstgevend zullen zijn. Om dan de focus te leggen op vrij gebruik, haal je de mogelijkheid op
172 regulatie weg. Senchi stelt voor om het agendapunt uit te stellen zodat Kracht zijn punten in de brief
173 kan verwerken, omdat er op het moment geen haast is voor dit agendapunt [ACTIEPUNT]. Kracht en
174 Heijnis stemmen daarmee in.

175
176 **9. Onderwerp OR Maatwerk (15 min)(bijlagen: 1)**

177 *Raadsleden Senchi introduceert het onderwerp van de OR over maatwerk.*

178

179 Senchi legt uit dat hoe het fDB de brief had geschetst niet volledig overeenkomt met de inhoud
180 van de brief. De OR vraagt aan het fDB om een facultair kader op te stellen over de grenzen van
181 verantwoordelijkheid van de universiteit – en daarna dit met de studenten en het bestuur te
182 bespreken. Er is veel kritiek vanuit de OR op het huidige beleid als het gaat om het welzijn van
183 zowel docenten, medewerkers als de studenten. Senchi stelt voor om dit onderwerp mee te
184 nemen naar de overkoepelende sociale veiligheid beleidsplan dat besproken gaat worden op
185 een OV. Er komt ook nog een aparte vergadering over dit onderwerp samen met de OR.
186 Benjamins sluit zich daarbij aan en vindt het goed idee om een kader voor dit maatwerk op te
187 stellen. Heijnis zegt wel dat er een gehalte van geklaag over studenten voorkomt in de brief van
188 de OR. Senchi valt in dat het uiteindelijke verzoek dat in de brief wordt genoemd niet over
189 studenten gaat, maar over een kader van verantwoordelijkheid gaat. Kracht reageert dat hij er
190 mee eens is om discussie te voeren over een kader, maar zegt wel dat het waarschijnlijk moeilijk
191 zal zijn om dit kader op te stellen.

192 **10. PR van de Week (5 min)**

193 *De FSR bespreekt wat de deze week op de social media willen delen.*

194 Heijnis vraagt of er punten zijn vanuit de FSR die ze deze week wil delen op de social media. Senchi
195 stelt voor om een poll op te stellen over de behoefte vanuit studenten over *social safety*
196 [ACTIEPUNT]. Heijnis zal ook een post maken over Bora Fidan en het plan om de medezeggenschap
197 te versterken.

198 **11. Rondvraag en sluiting**

199 [ACTIEPUNT] Van Eck zal een voorstel maken voor een potentiële FSR CoBo [ACTIEPUNT]

200 Verder zijn er geen vragen. De vergadering sluit om 12:55

201

202 **Besluiten**

203

204 **230925**

205

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	7	-	-	-

206

207

De FSR FGw 2023-2024 besluit de brief van de CSR getiteld "Unsolicited advice -third part collaboration 230921" mede te ondertekenen.

208 **231002**

209

	Voor	Tegen	Onthouden	Blanco
Activistenpartij	7	-	-	-

210

211

212

213

214

215

De FSR FGw 2023-2024 besluit om de inhoud van agenda punt 8 "Relations between the student council and the fDB student" van de notulen 13 mei 2022 zwart te lakken en een voetnoot te plaatsen bij het agendapunt dat het zwartlakken heeft plaatsgevonden op verzoek van het fDB.